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RIVET Protokoll Styrelsesammanträde tisdag 2024-11-26 

   

Ordföranden öppnade dagens möte och hälsade alla välkomna.   

Mötet hölls i konferensrum Äran i V2 på Ringhals.  

   

1. Föregående mötesprotokoll  

   

Protokoll från styrelsemöte 2024-10-22 gicks igenom och lades till 

handlingarna.   

   

2. Rapporter och skrivelser  

  

Hallands Bildningsförbund har meddelat att subventionerna för kulturprogram 

för år 2025 tas bort. Vilket innebär att vi får betala mer för föreläsare och artister 

nästa år. 

Inbjudan till information 2024-11-21 om kommande föreläsningar och artister 

har kommit från Hallands Bildningsförbund. 

Lars Martinsson deltog på informationen (Magnus Bengtsson skulle också 

deltagit men fick förhinder). 

Mycket bra information och artister. 

Broschyr delades ut och ett program ska komma. Inför Café-träffar kan vi se 

vad som kan vara av intresse. 

 

3. Ekonomi    

  

Fortfarande oförändrat gott ekonomiskt läge.  

  

4. Medlemsläget   

   

I dagsläget har RIVET 265 medlemmar. 



5. Aktiviteter 2024 och framåt 

 

Genomgång av aktivitetslistan. 

 

Julbord 2024-12-11. 

Lars har varit i kontakt med Ulrica Lagergren för att diskutera innehåll och se 

om det går att göra något billigare. 

Inbjudan har skickats ut 2024-11-12. Sista anmälningsdag 2024-11-29. 

 

Revyn ”Paraden” 2025-02-14 

Lars har förhands bokat 40 platser, skall försöka boka ytterligare 10 platser. 

Ulf ska skicka ut en inbjudan. Sista anmälningsdagen 2024-12-26. 

 

Årsmöte / Vårmöte 2025-03-17 

Eventuellt bjuda in någon som informerar om planerna på ny kärnkraft. 

Eller någon annan föreläsare. 

 

”Resa utmed Viskan” 2025-05-22 

Veddige buss arrangerar en resan med Peter Börjesson som guide. 

 

Höstmöte 2025-11-11 

 

Styrelsen funderar vidare på aktiviteter 2025. 

 

6. Genomförda aktiviteter 2024  

  

Falkenbergsrevyn 2024-02-08 

 

Årsmöte 2024 

 

Ängelholms flygmuseum 2024-04-24 

 

Stigs MC- och Motormuseum – Öströö Fårfarm 2024-05-15 

 

”Smakfulla Österlen”, en matresa 2024-08-29 - 2024-08-31 

Tredagarsresa med Rolfs Flyg o Buss.  

12 deltagare som bjöds på information och smakprov vid flera gårdsbesök. 

 

Café-träff 2024-10-08 

52 deltagare bjöds på trevlig underhållning med mingel och musik, med David 

Carbe och Johan Valter. 

 



Höstmöte 2024-11-12 

Björn Linde informerade om läget i Vattenfall och på Ringhals. 

Ringhals nya vice VD Jessica Palmqvist presenterade sig, hon kommer 

närmast  från SKB och tillträdde 2024-02-01. 

Lennart Palm drog avsnitt två i sin forskning för kistor under kyrkgolv. 

69 personer deltog på träffen som avslutades med en lunch. 

Bilder från höstmötet lägger Nisse in på hemsidan. 

 

7. Webbfrågor 

 

Inga frågor avhandlades.   

 

8. Övriga frågor 

  

Rita efterlyste ett dokument som vi kan föra anteckningar i som inte ska ligga i 

protokollen. 

Vore även bra en lista över genomförda arrangemang med uppgifter 

kostnader och sponsring etc. Nisse kollar på detta. 

Beslutades att ge en Julgåva till Almers hus och Hjärt-Lungfonden. 

    

9. Nästa styrelsemöte   

   

Nästa styrelsemöte tisdag 2025-01-14 kl.10.00. 

(lokal meddelas senare). 

 

Åke tackade deltagarna och förklarade mötet avslutat. 

 

 

  

  

…………………………..    …………………………………..   

Magnus Bengtsson      Åke Wallin   

Protokollskrivare     Ordförande  

  


